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Abstract (en)
Burner head (1) for a forced-draught gas burner with a combustion- gas division (4) and a combustion-air division and having radially arranged
combustion-gas nozzles (7) and axially extending combustion-air passage orifices (9, 19), there being formed in the region of nozzles (7) and orifices
(9, 19) the flame root, downstream of which webs (12) project radially into the flame region. Arranged equiaxially with the burner tube (10) is a flame
tube (13), and between the burner tube (10) and the flame tube (13) there is an annular gap (16) for exhaust-gas recirculation.

Abstract (de)
Brennerkopf (1) für einen Gebläsegasbrenner mit einer Brenngasaufteilung (4) und einer Verbrennungsluftaufteilung, mit radial angeordneten
Brenngasdüsen (7) und axial verlaufenden Verbrennungsluftdurchgangsöffnungen (9, 19), wobei im Bereich von Düsen (7) und Öffnungen (9, 19)
die Flammwurzel gebildet wird, stromab welcher Stege (12) radial in den Flammbereich ragen. Achsgleich mit dem Brennrohr (10) ist ein Flammrohr
(13) vorgesehen, wobei zwischen dem Brennrohr (10) und dem Flammrohr (13) ein Ringspalt (16) für eine Abgasrezirkulation vorgesehen ist.
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